

HONG KONG

6D5N HONGKONG /PEARL RIVER DELTA TOUR + 5 STAR INTERNATIONAL HOTEL





CHAT WITH US +6012-5423321



SCHEDULE



- Old Town Central (By Tramway)
- Golden Bauhinia Square
- Avenue of Stars

DAY 2 SHENZHEN

- Nantou Ancient City Statue Of Deng Xiaoping Lianhuashan Park
- Oct Harbour

- Zhongshuge Bookstore
 Happy Harbor Ferris Wheel
 Shenzhen Talent Park (Drone Delivery)
- China Resources Tower (Outlook)
- Dong Men Pedestrian Street

SHENZHEN - DONGGUAN - ZHONGSHAN





- Golden Beer Shop
- Gankeng Hakka
- Songshan Lake Scenic Area

ZHONGSHAN - SHUNDE - PANYU - ZHONGSHAN





- Shunde Qinghui Garden
- Shunfeng Park Huagai Road Pedestrian Street
- Fengjian Watertown Village (Exclude Boat Trip)
- Shawan Ancient Town
- Xifang Courtyard Cultural and Creative Industry Park Migu Bookstore

ZHONGSHAN - ZHUHAI



(B/L/D)

- Shaxi Town
- Haitian Plank Road
- Xiangluwan City Balcony
- Gonğbei Underground Mall

ZHUHAI - MACAO - DEPARTURE 🚍 🚓 (B/MOB)







TOURIST ATTRACTIONS:

HONG KONG

Old Town Central - the diverse and splendid "Old Town Central" seems to be a condensed version of Hong Kong. The small block runs through Hollywood Road, the first street built in Hong Kong. It is the beginning of the city's colonial history and an excellent starting point for travelers to understand

Hong Kong.

Golden Bauhinia Square located outside the Hong Kong
Convention and Exhibition Centre on the Wan Chai waterfront marks the most significant occasion in Hong Kong's history.

Avenue of Stars - is where Hong Kong honors important and outstanding figures in the film industry. The biggest feature is that the names and handprints of outstanding film workers left on the Hollywood Avenue of Stars are inlaid on commemorativé plaques and arranged on the Avenue of Stars in chronological order.

ZHUHAI

Haitian Plank Road - The landscape plank road is located at the junction of Phoenix Bay and Xianglu Bay, with a length of 375 meters and a width of 6 meters to 13.35 meters. The sea space broadens the viewing field and enriches the landscape level, fully reflecting the romantic coastal features of Zhuhai.

DONGGUAN

Songshan Lake Scenic Area - The attraction is a European town built by Huawei at a cost of 10Billion. The town is so beautiful that even from the exterior you will be fascinated by it.

PANYU

Xifang Courtyard Cultural and Creative Industry Park - Creative park transformed from the original state owned agricultural and sideline products processing factory. It has been transformed to replicate the retro street scenes from the 80s and 90s. The whole park is has a lot of nice and instagrammable photo spot instagrammable photo spot.

SHUNDE

Qinghui Garden - One of the four great gardens in Guangdong. The garden has ben rated as a national 4A level tourist attraction and is a national key cultural relic protection area. The layout of the garden is very unique as it integrates Ming and Qing dynasties culture, Lingnan ancient gardening style, Zhujiang Delta Region Watertown scenery together, as the typical representative of Lingnan gardening



精简行程

启程 - 香港 - 深圳

a 🖫 (机上用餐/午/晚)

- 旧城中环 (乘坐叮叮车) 金紫荆广场 星光大道

深圳

(早/午/-)

- 乘坐"深圳之眼" 摩天轮 人才公园 (可观看餐厅用无人机投送外卖) 外观集等 / 厦
- 东门步行街

深圳 - 东莞 - 中山



- 金啤坊
- 世代 甘坑客家小镇 松山湖风景区

第四天 中山 - 顺德 - 番禺 - 中山



(早/午/晚)

- 顺德清晖园 顺峰大牌坊 华盖路步行街 逢简水乡 (未含游船) 沙湾古镇 西坊大院文化创意园 米谷网红书店

中山 - 珠海



(早/午/晚)

- 沙溪圣狮村 滨海栈道 城市阳台

- 拱北地下商场

珠海 - 澳门 - 回程



(早/机上用餐)

观光景点:

香港

- 旧城中环 多元精采的「旧城中环」,仿佛是浓缩了的香港。小小的街区, 由香港最早建成的街道荷李活道贯穿其中,是这座城市殖民管治历史的开端, 也是旅人认识香港的绝佳起点。金紫荆广场 "永远盛开的紫荆花"雕塑 耸立于香港会议展览中心新翼海旁 的博览海滨花园内。星光大道 是香港表扬电影界重要人士和杰出人物的所在,最大特色就是媲美 好莱坞星光大道留下杰出电影工作者的大名和手印,镶嵌在纪念牌匾上。

珠海

滨海栈道 - 景观栈道位于凤凰湾与香炉湾交接处长375米、宽6米至 13.35米,呈东西走向在原有海天驿站栈道的基础上,向海面延伸至洲 仔岛方向,打造出全新的亲海空间拓宽观景视野丰富景观层次,充分体 现珠海浪漫滨海特色。

东莞

松山湖风景区 - 这里是华为耗资100亿打造的欧洲小镇,不用进内部,在外围一样可以看到小镇美景。

番禺

西坊大院文化创意园 - 这是原来的国营农副产品加工厂改造而成的创意园, 有一些80、90年代的复古街景。整个园区感觉比较像是有网红元素的工作室 街区。

顺德

清晖园 - 广东四大经典园林之一。被评为了国家4A级旅游景区,是全国重点文物保护单位。园内布局独特,前疏后密,前低后高,疏而不空,密而不塞,建筑造型别具匠心,开敞通透,通过各种小空间衬托突出庭院水庭大空间。

